CC2567,pdf datasheet(带集成天线的ANT和蓝牙双模单芯)
The CC2567-PAN1327/17 is the first dual-mode, ANT and Bluetooth solution in the market. This solution is a highly-integrated class 2 HCI module with increased output power capabilities offered by Panasonic using TI’s CC2567 ANT+ and Bluetooth 2.1 + Enhanced Data Rate (EDR) dual-mode transceiver. Based on TI’s 7th generation Bluetooth technology, the solution provides best-in-class Bluetooth RF performance of +10 dBm typical Tx power and -93 dBm typical receiver sensitivity. The CC2567-PAN1327/17 module allows customers to connect to mobile phones and computers over Bluetooth from ANT+ enabled devices, and allows customers with Bluetooth solutions to add ultra low-power ANT+ connectivity. This solution is provided as a module to help customers reduce development time, lower manufacturing costs, save board space, ease certification, and minimize RF expertise required.

该cc2567-pan1327 / 17是第一款双模蓝牙解决方案市场。这个解决方案是一个高度集成2类人机交互模块增加输出功率能力提供松下使用钛的cc2567蚂蚁+和蓝牙2.1 +增强数据速率（编）双模收发器。根据第七代蓝牙技术的解决方案，提供一流的蓝牙射频性能+ 10典型的发送功率和- 93典型的接收机灵敏度。该cc2567-pan1327 / 17模块允许用户连接到移动电话和电脑通过蓝牙从蚂蚁+功能的设备，并允许客户提供蓝牙解决方案添加超低功耗蚂蚁+连接。这个解决方案是作为一个模块，帮助客户缩短开发时间，降低制造成本，节省电路板空间，减轻和尽量减少射频专业认证要求。
